



Yin-Yin Lo

Age/ Âge: 19

City/Region/ Ville/Région: Taichung, Taiwan

Yin-Yin recently graduated from Changhwa Girl's Senior High School and will be taking her college entrance exams in July. She is the Student Council President and Honour Student at her school, and Camp Director of World Vision's Thirty Hour Famine.

Yin-Yin has been chosen as a representative for a variety of conferences, including the Israel International Environment Youth Leadership Conference, The Asia Youth Summit in India, The International Student Summit in London, and The Harvard Taiwan Leadership Conference.

As founder and director of The CHGSH Leadership Camp for girls in central Taiwan, Yin-Yin seeks to promote women's rights, volunteer work, and the importance of self-management and leadership skills. In recognition of her community activism she received the Harvard Prize Book Award in the summer of 2010.

Yin-Yin takes great pride and enjoyment in her work and hopes to continue her efforts to make the world a better place for women and humanity.

Yin-Yin a récemment été diplômée de Changhwa Girl's Senior High School, et elle effectuera ses examens d'admission à l'université en juillet. Elle est une élève à rendement supérieur et occupe les fonctions de présidente du conseil étudiant à son école, et de chef de camp pour Trente heures de famine de Vision mondiale.

Yin-Yin a été choisie comme représentante de nombreuses conférences, y compris Israel International Environment Youth Leadership Conference, Asia Youth Summit en Inde, International Student Summit à Londres, et Harvard Taiwan Leadership Conference.

En tant que fondatrice et directrice de CHGSH Leadership Camp pour filles dans le centre de Taiwan, Yin-Yin cherche à promouvoir les droits des femmes, le travail bénévole, et l'importance des compétences en gestion de soi et en leadership. En reconnaissance de sa participation communautaire, elle a reçu le prix Harvard Prize Book Award au cours de l'été 2010.

Yin-Yin retire beaucoup de fierté et de joie dans son travail, et elle espère poursuivre ses efforts visant à améliorer le monde pour les femmes et l'humanité.